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Z á p i s n i c a

Zo štvrtého pravidelného zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Dátum konania: 31.08.2023 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

Návrh programu:

1. Otvorenie zasadnutia OcZ a stanovenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
2. Schválenie programu zasadnutia
3. Procedurálne veci

- Zmena rozpočtu - RO č. 4/2023 -  rozpočtové opatrenie ( p. íng. M. Ondreičková ),
- Generálna prokuratúra SR ^ JUDr. Peter Mihál -  Socha Dr. Jozefa Tisa v Panteóne 

slovenských dejateľov -  upozornenie prokurátora na porušenie zákona,
- Inventarizácia majetku obce Čakajovce k 30.07.2023 ( p. Ing. M. Ondreičková ),
- Debarierizácia ZŠ s MŠ Čakajovce -  možnosť zapojiť sa do výzvy, vypracovanie PD,
- Žiadosť o vyčistenie priľahlého obecného pozemku -  Ing. P. Molnárová,
- informácie starostu obce o prebiehajúcich aktivitách obce -  cyklotrasa, kanalizácia, 

telocvičňa, zberný dvor -  oplotenie + technika, úprava prístupovej cesty k pozemkom po 
JPÚ Čakajovce, PD na miestnu komunikáciu, POD 2023, výzva NSK, výzva MIRRI, výzva 
MAS, PD na rozšírenie OÚ Čakajovce, stavby na obecných pozemkoch....

4. Kontrola uznesení z tretieho pravidelného zasadnutia, konaného 29.06.2023.
5. Rôzne ( Diskusia)
6. Návrh na uznesenie
7. Záver

1. Otvorenie
Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Čakaj ovciach otvoril a ďalej viedol starosta obce 
Milan Greguš.

Overovatelia zápisnice: E. Kollárova, Š. Krajanec 
Zapisovateľ: Zdenko Sedlák

2. Schválenie programu zasadnutia
Po prečítaní programu, bol tento doplnený o nasledujúce body :

1. -  Jozef Polakovič -  žiadosť na odstránenie spadnutej časti rodinného domu.
2. -  Urnový systém na cintoríne. ■
3. -  Obecné noviny.

Následne poslanci tento program hlasovaním odsúhlasili k čomu bolo prijaté uznesenie. 
Hlasovaním : za 8 poslancov/8 prítomných/9 všetkých

3. Procedurálne veci

a) Prvým bodom rokovania bolo upozornenie prokurátora GP SR JUDr. Petra Mihála na 
porušenie zákona obcou Čakajovce. Porušenie zákona, na ktoré prišiel osobne poslancov 
Obecného zastupiteľstva v Čakaj ovciach upozorniť JUDr. Peter Mihál, sa týka umiestnenia 
sochy Dr. Jozefa Tisa v Panteóne slovenských dejateľov. Starosta obce Milan Greguš dal 
na začiatku zasadnutia slovo prítomnému prokurátorovi GP SR JUDr. P. Mihálovi a ten
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zopakoval svoje vyjadrenia z doručeného Upozornenia prokurátora na porušenie zákona. 
Zdôraznil, že Dr. Jozef Tiso, ako najvyšší funkcionár Slovenskej republiky z rokov 1939 
a 1945 páchal nacistické zločiny. Tiež zdôraznil, že na základe podnetu možno uviesť, že 
Slovenský zväz protifašistických bojovníkov vychádza zo základných hodnôt demokracie 
a humanizmu v boji za národné oslobodenie, ktorý vyvrcholil Slovenským národným 
povstaním ( SNP ). Slovenský zväz protifašistických bojovníkov odmieta všetky formy 
a prejavy extrémizmu, ako sú neofašizmus, neonacizmus, spochybňovanie holokaustu 
a velebenie predstaviteľov tzv. Slovenského štátu na čele s Dr. Jozefom Tisom a jeho 
klérofašistickej vlády. Slovenský zväz protifašistických bojovníkov sa desiatky rokov 
usiluje o odstránenie akejkoľvek symboliky, ktorá sa viaže s fašistickým štátom. Následne 
bola otvorená diskusia k prerokovávanému bodu zasadnutia. Poslanci Obecného 
zastupiteľstva v Čakaj ovciach sa pýtali prítomného prokurátora na ich porušenie zákona. 
Zároveň bolo prokurátorovi vysvetlené, prečo v tejto záležitosti vykazujú nečinnosť. 
Zdôraznili, že Obec Čakajovce nie je obec, ktorá by súhlasila s fašizmom a nevážila by si 
protifašistický odboj a Slovenské národné povstanie. Socha Dr. Jozefa Tisa bola do 
Panteónu slovenských dejateľov umiestnená pred niekoľkými desaťročiami a jej 
umiestnenie schvaľovalo vtedajšie právoplatne zvolené Obecné zastupiteľstvo 
v Čakajovciach. A schvaľovalo umiestnenie sochy v Panteóne slovenských dejateľov 
z dôvodu vďaky prezidentovi Dr. Jozefovi Tisovi za to, že ako prezident bol osobne 
prítomný na výstavbe hrádze na rieke Nitra, ktorá následne niekoľko krát zabránila 
záplavám a tak ochránila životy a majetok našich obyvateľov. Prišiel na stavbu hrádze na 
koči a potom sa po stavbe pohyboval sám a bez akéhokoľvek sprievodu a nemusel sa báť 
o svoje zdravie a život tak, ako tomu je pri niektorých politikoch v súčasnosti.
Po ukončení diskusie k predmetnému bodu rokovania JUDr. Peter Mihál poďakoval za 
pozornosť a zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Čakajovciach odišiel. Poslanci 
Obecného zastupiteľstva v Čakajovciach prijali k tomuto bodu rokovania uznesenie.

b) Rozpočtové opatrenie č. 4/2023, ktoré predniesla ekonómka obce p. Ing. Miriama
Ondreičková, bol nasledujúci bod programu. Materiál mali poslanci k dispozícii a tiež mali 
priestor na otázky, ktoré sa týkali predloženého opatrenia. Po ukončení diskusie k tomuto 
bodu rokovania bolo opatrenie schválené v predloženom znení, k čomu bolo prijaté 
uznesenie.

c) Tretím bodom zasadnutia bola inventarizácia majetku obce Čakajovce k 30.07.2023. 
Inventarizačné podklady spracovala ešte p. Viera Maková, ktorá poslancov rozdelila na 
inventarizačné skupiny, ktoré si podklady k inventarizácii vyzdvihli na OÚ a jednotlivé 
inventarizačné skupiny a predsedovia si určili termín vykonania inventarizácie. Po 
vykonaní inventarizácie bude nasledovať ukončenie inventarizácie s návrhom na vyradenie 
nepotrebného a poškodeného majetku obce. Podklady na ukončenie inventarizácie si 
zozbiera Ing. Miriama Ondreičková a schvaľovanie bude prebiehať na nasledujúcom 
pravidelnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Čakajovciach. K tomuto bodu rokovania 
bolo prijaté uznesenie.

d) Ďalším bodom rokovania bola debarierizácia ZS s MS Čakajovce. Jedná sa o vypracovanie 
Projektovej dokumentácie k uskutočneniu debarierizácie a následne zrealizovať inžiniersku 
činnosť, ktorej výsledkom bude právoplatné stavebné povolenie. Po vydaní právoplatného 
stavebného povolenia bude možné uchádzať sa o finančné prostriedky na zrealizovanie 
tohto stavebného zámeru zo štátneho rozpočtu a tiež európskych finančných zdrojov. 
Poslanci tento zámer schválili a prijali uznesenie, ktoré schvaľuje vypracovanie PD
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a následne vybavenie stavebného povolenia a tiež zapojenie sa do výzvy na možné získanie 
finančných prostriedkov na tento investičný zámer.

e) Nasledujúcim bodom programu zasadnutia bola žiadosť, ktorú dňa 04.08.2023 poslala na 
OÚ Čakajovce p. ing. Patrícia Molnárová. Menovaná žiada poslancov Obecného 
zastupiteľstva v Čakaj ovciach o zabezpečenie vyčistenia pozemku, ktorého majiteľom je 
Obec Čakajovce a jedná sa o pozemok p.č. 237, ktorý susedí s pozemkom vo vlastníctve 
žiadateľky. Poslanci Obecného zastupiteľstva v Čakaj ovciach sa žiadosťou zaoberali 
a zhodli sa na tom, že predmetný pozemok by chcela obec vyčistiť od náletových drevín 
a zeliny v priebehu mesiaca október 2023. V prípade nepriaznivého počasia by sa práce 
uskutočnili v mesiaci november 2023. V takomto znení bude písomne odpovedané p. Ing. 
Patrícii Molnárovej na jej žiadosť.

f) Ďalším bodom zasadnutia boli informácie starostu obce o prebiehajúcich aktivitách 
a podaných projektoch. Starosta informoval poslancov Obecného zastupiteľstva 
o prebiehajúcich prácach na projekte Združenia obcí Podzoborská hrádza s názvom 
„Cyklistická cestička Nitra -  Výčapy -  Opatovce“. Zároveň oznámil poslancom, že našou 
obcou bolo uhradené povinné spolufinancovanie projektu, ktorého 2. časť ( Čakajovce ) by 
mala byť ukončená v októbri 2023. Nasledujúca informácia sa týkala kanalizácie v obci 
Čakajovce. Obec podávala v mesiaci február žiadosť o dotáciu a doteraz sme nedostali 
žiadnu odpoveď. Napojenie na kanalizačný zberač pripravujeme na kolaudáciu. Potom 
dostali poslanci informáciu aj o projekte Telocvičňa, kde bola naša obec úspešná 
a v súčasnosti prebieha kontrola VO na Úrade pre verejné obstarávanie. Projekt Zberný 
dvor Čakajovce, ktorý bol schválený v súčasnosti pokračuje výrobou požadovanej techniky 
a u oplotenia prebieha VO na zhotoviteľa. Potom starosta obce informoval poslancov aj 
o projekte vybudovania miestnej komunikácie po zrealizovaní JPÚ v obci Čakajovce. 
Prebieha vykonanie súťaže na zhotoviteľa PD miestnej komunikácie a po dodaní PD bude 
rozbehnuté vybavovanie stavebného povolenia. Obec Čakajovce bola úspešná aj pri 
žiadosti v POD 2023, kde prebieha doplňovanie požadovaných písomností pre SAZP. Obec 
Čakajovce bola úspešná aj pri vypísanej výzve NSK na individuálne potreby obcí a tu 
prebehlo podpisovanie Zmlúv. Následne bude vykonané VO na zhotoviteľa, kde Obec 
Čakajovce ide z poskytnutých finančných prostriedkov rozšíriť svoj jestvujúci kamerový 
systém. Výzva MIRRI ( Ministerstva investícií a ...), kde bola naša obec tiež úspešná sa 
blíži ku koncu a v súčasnosti sa bude podávať záverečná žiadosť o platbu. Potom starosta 
obce informoval poslancov o vypísanej výzve z MAS Radošinka na projekty 7.4., kde sa 
bude naša obec uchádzať o finančné prostriedky na zavlažovanie ihriska na futbalovom 
štadióne Čakajovce a tiež zastrešenie sídla PZ Čakajovce. V súčasnosti prebieha príprava 
podkladov k žiadosti. Starosta obce potom informoval poslancov, že v súčasnosti máme už 
vypracovanú PD na rozšírenie a rekonštrukciu Obecného úradu Čakajovce a ideme 
rozbehnúť inžiniersku činnosť k vydaniu stavebného povolenia na stavbu. Poslednou 
informáciou, ktorú na zasadnutí poskytol starosta obce poslancom Obecného zastupiteľstva, 
bola informácia o stavbách na obecných pozemkoch. Táto téma bola rozpracovaná na 2. 
pravidelnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva a starosta obce poskytol potrebné 
informácie poslancom, ktoré vznikli od 04.05.2023, kedy sa 2. pravidelné zasadnutie 
konalo. V rámci tejto témy bolo prerokované aj možné odkúpenie a zámena časti 
susediaceho pozemku p.č. 173/1. K tomuto bolo prijaté aj uznesenie.

g) Posledným bodom zasadnutia boli doplňujúce body rokovania -  žiadosť Jozef Polakovič, 
urnový systém na cintoríne Čakajovce a obecné noviny. Toto boli posledné body rokovania 
a poslanci sa postupne vyjadrovali ku všetkým trom doplňujúcim bodom rokovania. Jozef
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Polakovič si dňa 25.08.2023 podal žiadosť na odstránenie stavebného odpadu, ktorý mu 
vznikol po zrútení časti jeho rodinného domu. Poslanci sa nakoniec zhodli na tom, že ak si 
žiadateľ z dvora odstráni veci, ktoré patria do veľkoobjemového odpadu a tiež veci, ktoré 
patria do elektro odpadu, tak obec sa bude snažiť stavebný odpad odviezť pred zimou. 
Druhým doplňujúcim bodom programu bol urnový systém, ktorý by mohol byť 
vybudovaný na cintoríne v obci Čakajovce. Poslanci sa postupne k tejto téme vyjadrovali 
a nakoniec sa zhodli na tom, že v našej obci v súčasnosti nie je takmer žiadna požiadavka 
na takúto službu a budovať niečo bez následného využívania je mrhaním finančnými 
zdrojmi obce. Posledným doplňujúcim bodom rokovania boli obecné noviny. Táto téma 
bola otvorená a poslanci sa k nej postupne vyjadrovali a dospeli k názoru, že našim 
obyvateľom sú informácie podávané aktuálne a v požadovanom množstve. Vydávanie 
obecných novín by si vyžiadalo zapojenie niekoľkých nových pracovných síl a získavanie 
množstva súhlasov súvisiacich s ochranou osobných údajov. Poslanci Obecného 
zastupiteľstva nakoniec neschválili vydávanie časopisu Obecné noviny v našej obci.

Uznesenie č. 36/2023.
OcZ v Čakajovciach schvaľuje program 4. pravidelného zasadnutia s doplňujúcimi bodmi 

programu.
Hlasovaním : za — 8 poslancov / 8 prítomných/ 9 všetkých

Uznesenie č. 37/2023.
OcZ v Čakajovciach

A) - berie na vedomie upozornenie prokurátora GR SR na porušenie zákona -  umiestnenie 
sochy Dr. Jozefa Tisa v Panteóne slovenských dejateľov,

B) -  schvaľuje zapojenie obyvateľov obce Čakajovce do hlasovania ( miestne referendum ) 
o zotrvaní sochy v Panteóne slovenských dejateľov.

Hlasovaním : za -  8 poslancov / 8 prítomných

Uznesenie č. 38/2023.
OcZ v Čakajovciach schvaľuje zmenu rozpočtu Rozpočtovým opatrením č. 4/2023.

Hlasovaním : za -  8 poslancov / 8 prítomných

Uznesenie č. 39/2023.
OcZ v Čakajovciach schvaľuje vypracovanie PD na debarierizáciu budovy ZŠ s MŠ Čakajovce, 

vybavenie stavebného povolenia na predmetnú stavbu a zapojenie sa obce Čakajovce do výzvy na 
získanie finančných prostriedkov na realizáciu predmetného zámeru.
Hlasovaním : za -  8 poslancov / 8 prítomných

Uznesenie č. 40/2023.
OcZ v Čakajovciach schvaľuje odkúpenie a zámenu časti pozemku k.ú. Čakajovce p.č. 173/1 

o výmere približne 191 m od vlastníčok, ktorými sú: - Kurucová Alena r. Machová,
- Lazárova Viera r. Lazárová,

kde každá z dvoch spoluvlastníčok vlastní Vi predmetného pozemku.
Hlasovaním : za - 8 poslancov / 8 prítomných

4. Kontrola uznesení z tretieho pravidelného zasadnutia OcZ v Čakajovciach. konaného
29.06.2023. * ' ....

OcZ berie na vedomie uznesenia z tretieho pravidelného zasadnutia, bez pripomienok.
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5. Rôzne.
V diskusii sa poslanci dohodli na tom, že v priebehu niekoľkých dní bude musieť byť zvolané 

mimoriadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva, kde budú poslanci riešiť vzniknutú dôležitú 
situáciu v obci.

6. Návrh na uznesenie.
Návrh na uznesenie predniesol Zdenko Sedlák v rámci všetkých bodov rokovania.

7. Záver.
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za 

ich účasť na zasadnutí.

V Čakajovciach : 07.09.2023

Eva Kollárová 
overovateľ zápisnice

Štefan Krajanec 
overovateľ zápisnice

Milan Greguš 
starosta obce
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